
ÒBasiana ha fet molt per lÕespor t del pa�s i pel pa�sÓ

Patinatge. Benjam� Pons (Ma�anet de la Selva, 1961), el nou president de la

catalana, glossa la f igura del seu antecessor: ÒEl trobarem molt a faltarÓ

Benjam� Pons, a la seu de la federaci� FCP.

Ò�s un fet circumstancial que jo hagi estat president, per� estic

ilálusionat i tinc un gran equipÓ, proclama lÕadvocat Benjam� Pons

(Ma�anet de la Selva, 1961), el nou president de la Federaci�

Catalana de Patinatge (FCP), el successor de Ramon Basiana,

traspassat diumenge passat per una malaltia quan ja havia estat

proclamat candidat �nic: ÒEl trobarem molt a faltar. �s una de les

persones que han fet m�s per lÕespor t del pa�s i pel pa�s. Saber qui

ets, com ets, i presentar-te al m�n com ets �s un dels seus llegats.

Tamb� conf iar en les persones del teu equip, saber delegar. No es

pot arribar a tot arreu. Basiana ens va ensenyar aix� i moltes altres coses.Ó Pons af irma que la FCP Ò�s un cas

�nicÓ perqu� Òt� impor t�ncia escala mundial, encara que no sÕaconsegu�s el reconeixement internacionalÓ.

Espera continuar liderant projectes i propostes com sÕha fet en els �ltims anys: ÒEncara que hagi compor tat

garrotades perqu� an�vem al davant. �s la vocaci� de la FCP i un altre dels llegatsÓ, assegura.

Pons, que va ser vicepresident en lÕanterior legislatura, explica que un dels objectius de la junta directiva

renovada que va acompanyar Basiana en el proc�s electoral.

Respecte del recurs de Josep G�mez a les decisions de la junta electoral, no entra en valoracions perqu� no lÕha

vist i dona per ent�s que Òles garanties s�n bones per a tothomÓ i subratlla: ÒNosaltres tenim la potestat

executiva del mandat,  independentment dels recursos, com es diu en la  darrera acta de la junta electoral.Ó

Pel que fa a les l�nies mestres, es planteja la potenciaci� de les instalálacions i lÕaposta pel territori, que es pugui

patinar Òf ins a lÕ�ltim rac�Ó. ÒQue hi hagi un projecte de llei que estableix que els pavellons subvencionats no

siguin discriminatoris amb els espor ts de la UFEC i estiguin preparats per a la pr�ctica de lÕhoquei. Un altre

aspecte �s que la federaci� sÕacosti als nous espor ts urbans, i no a lÕinrev�s. Ja sÕestan fent passos com la lliga

catalana dÕskate. ÒEns hi hem dÕaproximar nosaltres. S�n espor ts amb un concepte cultural al darrere.Ó
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